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02/2/31 

 /2/2 ביולי 31' דפרוטוקול ישיבת וועד שהתקיימה ביום 

 .20:30והחלה בשעה  זוםבהישיבה התקיימה 

עינב , טלי אילני, רן פינקלשטיין, שי יגל, הדס אדר, גלעד ברודרס, כהן אבשה, מנחם אופיר: חברי ועד משתתפים

 נמרוד זילברמן, משה

 : התנצלו

אורלי  , ערן עמר ,ערן פורת , יל'מוטי אברג, טלי ואיתן ביטון, גלית פרג, וני גלילינטע סיב, תומר בסקינד: משתתפים

 .גלעד

 

 : נושאים

   קורונה עדכון

  קהילה צוות

   כושר חדר הפעלת

     .המליאה חברי מול לעבודה ועד חבר קביעת

  אירוח יחידות

  יישוב תכנון

   צ"יחל מבנה

   גנים תקציב

  בקיץ קהילתית פעילות

   עבודה והלינ

 שונות

 

 :דיון

  – קורונה עדכון

 .י ומנהלת היישוב"אבשה מבקש לציין את העבודה המקצועית של צוות צח

במספר וצוות מצומצם הכולל   33מעגל רחב בו שותפים כלל המתנדבים כ , הצוות בנוי בשני מעגלים –י "ר צח"גלית יו

מטרת הצוות לבלום . גשים בין פעמיים ביום לפעם לפי צורךנפ. מצומצם מנהל את האירוע י"צח. את ראשי הצוותים

אך אחד מהם היה  6לפי משרד הבריאות יש )חולים מאומתים ביישוב  3כרגע יש .  את התפשטות הנגיף ביישוב

אילו צריכים לבצע , חולים המוגדרים כחיוביים גבוליים 3בנוסף יש ( סטודנט ולא העביר את כתובתו מהמדרשה

התושבים , לא כל התושבים משתפים פעולה. י מסייע בעיתות חירום"צח( א"תתבצע מחר על ידי מד) בדיקה חוזרת

 .י אינו מוציא הנחיות הוא מפנה למשרד הבריאות או למרפאות האם"צח. מחכים לפרסום ולהנחיות

 '?ו-'מדוע בוטלה פעילות ה: שאלה

 .ילתי המשליםמשרד הבריאות ומשרד החינוך אסרו כל פעילות של החינוך הקה
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 .י מתקבלות בגיבוי המועצה"כל החלטות הצח

י מצומצם העלה בקשה כי הועד יהיה מעורב יותר ובעת הצורך יקח את המקל וימשיך בשגרה רגילה של "צח

 .התושבים והיישוב

 .י"יש לבחור חבר ועד שיהיה הנציג בישיבות הצח: אבשה

 .י"בצחכי שי יגל יהיה נציג הועד  הוחלט

 (לא נאמר בישיבה חושבת תוך כדי. )שיוגדר חבר ועד שיהיה אחראי על דוברות חשוב: אורלי. 

 .הגר תזמן. ואורלי( מועצה)דרור הראל , גלית, אבשה, (י"כנציג הועד בצח)יש לקיים ישיבת זום בה ינכחו שי יגל 

 

 !!רבה תודה. כל חברי הועד מחזקים ומוקירים את הפעילות המקצועית של צוות החירום היישובי

 

 נטע סיבוני גלילי – צוות חיזוקית

ליאת , דנה מאיר, חברים בצוות יהודית זמל. צוות שקם למען תמיכה ועזרה לא פורמלית לתושבים שנמצאים במצוקה

 . נטע סיבוני גלילי, הילי גלעדי, עפרה יצחק, דוד לב, בן עמי

בה יש מבודדים רבים וחולים , נו נמצאיםבטח בתקופה הזו בה אנח, יש לעודד תושבים לפנות לצוות חיזוקית

 .מאומתים ביישוב

 .חשוב שעדי רכזת קהילה ותרבות תהיה חלק מהצוות

 .ך זמןת מטפלים בטווח הארוך בתמיכה לאורחיזוקי, י מטפל בטווח הקצר במידי"צח - י לחיזוקית"ההבדל בין צח

 .עדי ואורלי בנושא, גלית, הגר תתאם ישיבה עם נטע

 עבירו לפרסום במידעון מידע כיצד פונים לצוות ובאילו מקריםצוות חיזוקית י. 

 (גמילות חסדים. )ח ביישוב"עלה רעיון של פתיחת גמ 

 

 תומר בסקינד – הפעלת חדר הכושר

 .ללא הצלחה, כ לאנשים ספציפיים אליהם פנה"מנסה להעביר את הפעלת חד, תומר עוזב את היישוב

במהלך . ה ושל הועד שנועד לשיפוץ המקלט ולרכישה של ציוד מקצועיבסיוע כספי של המועצ 2000כ נפתח ב "חד

 .מבנה המקלט שייך לתאגיד ותומר שוכר את המקלט. השנים הציוד הוחלף ונרכש ציוד נוסף

 .מנויים 030ל  020בתקופות רגילות יש בין  .מנויים 53היום יש כ 

 . עלויות" חוסך"תומר משמש בנוסף לניהול המועדון כמדריך ובכך 

 .חדר הכושרישוב מכיר בחשיבות המשך הפעילות של עד היו

 .כ יש צורך בתעודה מתאימה"לצורך הפעלת חד

 .₪ 0000תחזוקה כ . ₪ 300ביטוח ₪  0300מים כ +יס+חשמל+ד"שכ. ₪ 00,000שכר מדריכים כ : הוצאות

 :אבשה מסכם

 .הפעילות המתקיימת היום אינה מממשת את הפוטנציאל של המקום
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 .התקציב מאוזןנראה כי 

 

 .יכול להישאר או שיוצא מהמועדון₪  50,000ציוד על סך 

 .מדריכים המפעילים את המקום עם תעודות רלוונטיות בלבד

 .זו אינה מעוניינת להפעיל את חדר הכושר, נעשתה פנייה למועצה

זו צריכה להיות גם מטרת הועד . מפעיל חיצוני והוועד לא יאלץ לתפעל את המקום מטרת הועד בעבר הייתה שיהיה

 .למצוא מפעיל עצמאי. היום

 ?מה עושים אם לא ימצא מפעיל

 .זהו שירות חשוב לתושב. יתכן וניתן לחשוב על סיוע כלשהו, חברי הועד חושבים כי לא נכון שהועד יכנס לחלל הזה

 .יצא הקול קורא של תומר בפרסום\.לים פוטנציאלייםאורלי תנסה ליצור קשר עם מפעי

 

  – יחידות אירוח

מחר . המשמעות שאין הארות תושבים למסמך ההנחיות, מסמך ההנחיות הועבר לתושבים ואילו הגיבו בעיקר לאמנה

 .ישלח המסמך עם בקשה להתחיל ולפעול בהתאם למסמך שנשלח

מאמינים שרוב בעלי הצימרים יחתמו , ובעיקר לבעלי הצימרים מנחם יתחיל לנסח אמנה אותה נפיץ לכלל התושבים

 .עליו ואז יהיה אפשר להעביר גם את האמנה למועצה בבקשה שיחלו לפעול לפי ההבנות

 .37/72020ועד היישוב תומך בשליחת מסמך מדיניות הועד בנוגע ליחידות אירוח ביישוב מתאריך : החלטה להצבעה

 .יש להוריד את סעיפי האמנה ולשלוח את המדיניות בלבד

 : הצבעה

 בעד 6

 נגד 0

 ( לא ראיתי את ההצבעות של כולם)נמנעים  2

 

 מנחם – תכנון יישוב  -שולחנות עגולים 

בנוגע  ה והמועצההאוניברסיט, בין התאגידועד סיכומים אבשה מעדכן כי שלח לערן מייל בנוגע לדרישה להעביר לו

 .ערן לא ענה למייל זה. לקרקעות

אילו הועברו לחברי הועד והוכן מסמך מסודר שהועבר לשירה , ועדת התכנון העבירה נושאים לשולחנות העגולים

 .מהנדסת המועצה

 .מבקשים לראות סיכומים בין האוניברסיטה לתאגיד למועצה

להעביר העתק גם להילה . מופיעיםי ולמהנדסת המועצה ולפי המכותבים ה.מ.המכתב שמנחם ניסח ישלח לר

 .לית הנכנסת"המנכ

 

 .כדוגמא להתנהלות בין המועצה לועדצ "מבנה יחל. קרקעות: נושאים לישיבת מטה מול מטה
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 מנחם – צ"מבנה יחל

. הועד שלח מכתב למועצה שהוא מבקש לבחון שוב את מיקום הקמתו של מבנה יחידת החילוץ  שלא בכניסה ליישוב

מה ופעלה בהליך שבו מהנדסת המועצה וראש המועצה מחליטים וקובעים ואין מקום להערות המועצה התקד

 .התושבים או הועד

 .צ יועלה בישיבת מטה מול מטה עד אז לא יעשה דבר"נושא מבנה היחל: החלטה להצבעה

 בעד: הצבעה

 

  – חבר ועד מול חברי מליאה

ישנם נושאים שונים המועלים בישיבות המליאה שלהם  .יש צורך בחבר ועד שיהיה איש הקשר מול חברי המליאה

חבר הועד יקבל את סדר היום לישיבות המליאה ויבחן האם יש צורך לעדכן את חברי המליאה . הועד קבע מדיניות

 .בנושאים מסויימים ולהעביר את מדיניות הועד

 .כי רן פינקלשטיין יהיה נציג הועד מול חברי המליאה הוחלט

 

  – תקציב גנים

 לפני שנתיים סיגלית פנתה למיכל פריאל . עבור תוספת שכר לסייעות₪  25,000המועצה העבירה דרישה של 

 .המועצה נענתה בחיוב. בבקשה לעזרת המועצה בתוספות שכר לעובדות הגנים

 .הוחלט כי לפנים משורת הדין ולאור המצב ועד היישוב ישלם מתקציבו את הסכום

גלעד מבקש .  ₪ 25,000תפו בעלויות תוספות השכר ולכן מעריך כי הסכום יהיה קטן מ גלעד מעדכן כי קיבוצון ישת

 . אותו מייעדים לדברים אחרים₪  30,000כי הסכום לא ירד מתקציב הגנים שעומד על סכום של 

 ?ראו כולו מסעיף אח, חציו מתקציב הגנים וחציו מסעיף אחר, השאלה הנשאלת האם הסכום כולו ירד מתקציב הגנים

 .עבור תשלום תוספת שכר לעובדות הגנים מסעיף קהילה ותרבות₪  20,000ירדו עד  : החלטה להצבעה

 .רוב בעד: הצבעה

 

   - בקיץ קהילתית פעילות

 .עדי ואורלי בנושא, אבשה, גלעד, הדס, זיו, תתואם ישיבת זום של טלי

 

 

 אורלי גלעד: רשמה

 


